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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miből tervezik biztosítani a debreceni 
akkumulátorgyár vízigényét?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2023. február 14. napjára összehívtam az Országgyűlés Fenntartható Fejlődés Bizottságának ülését,
amelyre Önt és Szijjártó Péter külügyminiszter urat is meghívtam. A bizottsági ülés célja az volt,
hogy az akkumulátorgyártással, valamint a vízüggyel kapcsolatos kérdéseket a kormányon belül
illetékes  miniszterek,  valamint  civilek  és  szakértők  bevonásával  vitathassuk  meg.  A Bizottság
kormánypárti  tagjainak távolmaradása miatt  az ülés határozatképtelen volt,  illetve sem Ön, sem
pedig Szijjártó miniszter úr nem tudott ezen részt venni. Ettől függetlenül a megjelentek részéről
számos kérdés, felvetés hangzott el, én pedig ígéretet tettem nekik, hogy ezeket írásbeli kérdések
formájában továbbítom a kormány felé.

A Bizottság ülésén felmerült annak a kérdése, hogy a Debrecenbe tervezett kínai akkumulátorgyár
vízigényének egy részét szürkevíz felhasználásával tervezik biztosítani. Ennek részleteiről, valamint
arról,  hogy  az  ehhez  szükséges  technológiák  rendelkezésre  állnak-e  azonban  nem  hallhattunk
részletes információkat.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

Valóban  szürkevíz  felhasználásával  tervezik  biztosítani  a  Debrecenbe  tervezett  kínai
akkumulátorgyár  vízigényének  kiszolgálását?  Amennyiben  igen,  ez  pontosan  milyen  mértékben
lenne lehetséges a jelenlegi tervek szerint?

Rendelkezésre áll minden olyan technológiai megoldás, amely a szürkevíz ilyen célú felhasználását
lehetővé teszi?

Az illetékes vízügyi igazgatóság szakvéleményében az olvasható, hogy a tervezés fázisában semmi
nyoma nincs a szürkevíz felhasználásának. Kérem, oldja fel az ellentmondást.



Válaszát előre is köszönöm!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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